

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-10-21 kl.18.30 Teams

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,

Jenny Lindström, Gunn-Marie Solander, Annica Billberg, Olle Gavelin.

Ej närvarande: Anders Andersson, Ulf Jernström, Stig-Roland Bohman, Kurt Ehlin, Ludvig Bergström, Elias Westberg.

Närvaro SGAer: Arne Sjölander, Moa Bergström, Dan Hoff.

Ej närvarande SGAer: Jocke Hestner, Bengt-Åke Ihrén.

1. Ordförande Örjan öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes och lades till handlingarna.
3. Föregående protokoll 250911
Kvarstående punkter
Per-Erik & Örjan ska skissa fram ett förslag på text till 25:an och dokument om utbildning och äska pengar till nästa möte. Till nästa möte
Medlemsbrev? Till nästa möte
4. Ekonomi, ser bra ut!
5. Hemsidan är uppdaterad med det senaste om konferensen och galan.
Sociala medier har delats massor om galan/konferensen.
6. Uppdrag ungdom, har det inte hänt något, mest jobb med konferensen och galan just nu.
7. Arrangörer 50-lappen har det kommit frågor om igen, många trodde det var en engångs grej. Det kommer mer info om hur dessa pengar ska användas i framtiden.
8. Förbundet måste minska sin budget med ca 5 miljoner, General sekreteraren håller på med justering på både personal å utskott, när det är klart kommer det mer information.
9. RF-Sisu, Annica blir kontaktperson till Jessica som är ordförande i förbundet om Strategi 2030 och Sisu, det ska bli ett närmare samarbete, mer info kommer.

Vi måste delta på informationsträff i Jämtland om vi ska få bidrag, vad är det för bidrag? Västernorrland där får vi bidrag ifall vi skickar in vissa saker från årsmötet samt en enkät.

10. Utbildning, blev ingen kurs i tävlingsledning i Sveg, finns ingen utbildare. Tekniker kurs blir det till våren. VMT har hört av sig till Sofia Wolfenstein om tävlingsledningskurs inför SM rallyt.
11. Stadgar det kommer ut färdiga stadgar i mitten på november.
12. Miljöforum på förbundet och styrelsen beslutade att Anders Andersson ska delta!
13. A-licens ansökan och beslutet blev JA, Mia stämplar och mejlar förbundet.
14. Konferensen dit kommer följande SGAer Dan RY, Jocke FR, Bengt-Åke RC, och Moa DG. Ej Arne KA eller Per-Erik RA, programmet är satt och SGA tid är förlagd i slutet av dagen, 2 timmar.

Galan är under kontroll, dock behövs mer material till årets film!

ALLA hjälper till att be klubbar och andra människor om bilder och filmer från ÅRETS arrangemang! Mejla dessa till galan@mnbf.eu ta kontakt med Jenny om man har stora filer.

Ett datum å plats till vår konferens, 260418 platsen är inte klar än.

15. Höstträffen förbundet, styrelsen: bästa träffen dom någonsin varit på, öppenhet och prat om framtiden, inget mera tjafs, nu ska det samarbeta mera mellan både distrikt och förbund. Det ska tas hårdare tag, så nu måste allt rapporteras veckovis till styrelsen av olika representanter och anställda.

Svenska Rallyt går back, förbundet letar köpare, inget händer innan tävlingen varit 2026!

SM rallyt går lite back.

16. Rapport från SGAer

Folkrace/Bilcross: Representanter på förbundsträffen: Johan Garli, Annica Billberg, Kent Wågström och Richard Olsson. En riktig bra träff, grupparbeten och diskussioner. Utskottet vill sänka protestavgiften, den är för hög! Vagnsboksutfärdar kurs kommer till våren, banbesiktarekurs behövs då det inte finns så många banbesiktare.

Inbjudan måste bli bättre!!! Kanske behövs ett dokument som alla kan använda sig av så all information som måste vara med är med, det va 1 år sen det togs

bort att man ska skicka inbjudan till domare.. utskottet har haft så dom måste läsa alla och godkänna, men dom hinner inte med, en lösning jobbas det på.

2 fonder ska instiftas för 50-lappen, 1 till ungdomar för säkerhetsutrustning, den andra vet vi inte än. En diskussion var om Jourhavande domare och licens för speaker. En utbildning om rollen racecontroller och domare finns det är en grupp på 3st som vill åka runt i landet å utbilda, det finns pengar på utskottet för detta. Förare bör vara med så dom får bättre förståelse.

Rally: Representant Dan Hoff. Bra diskussioner om regelverks förtydligande, bland annat om chikaner/containrar ska användas?

Lekablock =nej!

Jonas Kruse var där å prata om SM rallyt, appendix K kommer få en egen klass med rullande start.... Nedre Norra och Mellannorrland krockar med många tävlingar tyvärr. DM:et ser bra ut med antal tävlingar.

Rallycross: Ingen representant varken på träffen eller på mötet.

Karting: Tävlingar 2026 har VKRC sökt 14/6, men varken Sundsvall eller JMK har sökt något, varför? I Norrlandscupen har endast 4 av 9st sökt tävling. Avsaknad av funktionärer och ombyggnation av banor kan vara en orsak? Höstträffen: Representant: Arne Sjölander. Protestavgiften är för hög!

Vikt och ålders ändringar diskuterades samt revidering av text i regelverket och hur man tolkar. Det behövs funktionärsutbildning av tävlingsledning och domare med inriktning karting. Observatörsutbildning behövs också. Banbesiktare är numera närmast i Uppsala!

Dragrace: Ingen representant varken på träffen eller på mötet.

Vi har en SM vinnare i junior dragster: Izabell Svensson.

Racing: Representant Per-Erik Norback. Inga nyheter, en funder om det behövs 2 st domare? Funktionärsutbildning behövs samt behövs mer engagemang. Ett ungdomsforum där kartingförare får racinglicens, ett samarbete mellan racing och karting som görs varje år på Gällaråsen, iår körde även MittSverigeBanan, det blev 4st ungdomar, dålig uppslutning, men dom testar igen 2026! Falkenberg ska kanske också testa.

SM vinnare i Porsche Carrera cup är Daniel Roos.

Enkel Bilsport: Ingen representant på träffen.

Förbundet har ett förslag om att lägga instegs klasserna i varje sportgren istället för som idag då enkel bilsport är en egen.

Drifting: Representant: Moa Bergström. Då utskottet eventuellt ska bytas ut och Moa var ensam SGA så blev inte mycket sagt.

SM vinnare Gunnar Jämting

Crosskart: Ingen representant varken på träffen eller på mötet.

Radiostyrt: Ingen representant varken på träffen eller på mötet.

17. Övriga frågor: "Sandras" dator, den får Annica ta över då hon behöver den för arbete i distriktet med Sisu, förbundet, ungdom och gala/konferens.
18. Nästa möte 18/11 kl.18,30 Teams
19. Ordförande avslutande mötet.

Örjan Eriksson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare